

**တက်ကရားကရီ/အတက်သွင်ထိုင်ဆီလီသး**

#	တက်ဖဲးတက်မာ	ပုၤမာတက်ဖိလါအိုင်ဒီးမူဒါ	တက်အိုင်သးလါကတီခဲအံၤ	တက်မာလါပုၤတက်ပညိုင်အမုၢ်နံၤ
၁	တက်ဒုးအိုင်ထိုင် ပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တက်ကမ်းတံာ်လါ အပုၣ်ယုာ်ဒီး ပုၤကွာ်ထွဲမာကဆွဲတက်ကီးကရီလါ အဟဲလါတက်မာဆာကတီၤသါခါလါအပုၤ, လါအကမာမာဟ့ၣ်ကူၣ်တက်ဟ့ၣ်လါတက်ဂုၢ်ကီလါ PRM တက်ဟ်ဖျါတဖၣ်အပုၤ, ဒီးဟ့ၣ်အါထိုင်တက်ဟ့ၣ်ကူၣ်တဖၣ်လါ ကမာလါတက်ဝဲလါ တက်ဟ်လုာ်ဟ်ပုၤတက်ဒီးတက်ဟ်ကဲတဖၣ်န့ၣ် မုၢ်တက်ဂုၢ်ခိုင်ထံးလါ အရူဒိုင်လါ ဝဲၤကျါအခိုင်အယာတက်အိုင်သးအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.	ကမ်းတံာ်လါအတိုင်ကွာ်ထွဲပာဆာတက်န့ၣ် ကွာ်ထွဲပာဆာဝဲ တက်ဆီလီဟ်လီၤကမ်းတံာ်အံၤန့ၣ်လီၤ.	တက်စးထိုင် ဒုးအိုင်ထိုင် ပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တက်ကမ်းတံာ်ဖိတဖၣ်ဒီးတက်စးထိုင်မာ တက်အိုင်ဖိုင်ဖဲ လါဒိုင်ဝဲဘာ် ၁၅ သီ န့ၣ်လီၤ.  ကမ်းတံာ်ရဲၣ်ကျဲၤဝဲလါ ကထံၣ်လိာ်သး ခံန့ၣ်တကျီတုၤလါ ၂၀၁၂ အလါတစုန့ၣ်လီၤ.	ဝဲလဲ
၂	တက်ကွာ်ကဒါကွာ်ဟ့ၣ်လါတက်မာအကျါအကျဲတဖၣ်လါ ကမာလါတက်တက်မာလါ တက်ဟ့ၣ်လါတက်မာတဖၣ်လါ အထဲသိးတုၤသိးန့ၣ်လီၤ.	တက်ကွာ်ထွဲမာကဆွဲတက်အပုၤန့ၣ်တက် Lea Holt , FS HR အပုၤန့ၣ်တက် Tracy Agnew , OHR ပုၤန့ၣ်တက်အခိုင်အဟ့ၣ်တက်ဖဲးတက်မာဒီးတက်ဟ်လီၤ ပုၤမာတက်ဖိ Noreen Montgomery, OHR ပုၤမာတက်ဖိဒီးတက်ပာဆာကွာ်ထွဲ တက်ရုလိာ် Chris Chiron	နီၣ်ထိုင်တက်ခါ- တက်သုးပုၤကညီအလီၤလါ တက် မာလီၢ်ကဝီၤပုၤန့ၣ် တက်ဟ်ပတုာ်ဆီၤဖဲ လါယုၤလဲ, ၂၀၁၁ မုတမုာ်ဘာ်လါမုာ်ကျါဝဲၤကွာ် တက်လိုင် ဘာ် မုတမုာ် တက်ဟ့ၣ်လါတက်ဂုၢ်ကီတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တက်မာဝဲၤကွာ် တက်မာအကျဲတဖၣ် လါဘာ်ကွာ်ကွာ်အီၤဝဲၤတဖၣ်န့ၣ်ဘာ်တက်ကွာ်ကွာ်အီၤ တုၤအကတက်လဲဒီးအဲအဲအိုင်လါ တက်ကွာ်ကဒါကွာ်အကတီၢ်န့ၣ်လီၤ.	လါမာရှား ၃၁, ၂၀၁၂
၃	ယုၤသ့ၣ်ညါသမံသမိးကွာ်တက်မာအဆာကတီၢ်ဒီးတက်ဟ်လီၤတက်ဆာကတီၢ်လါကဆာတက်တက်မာအကတီၢ်ခဲလါဒီးအလိုင်ဘာ်ဝဲအသိး မုတမုာ် တက်ဆီတလဲတက်မာအဆာကတီၢ်မုာ်သ့အယိ, တက်မာအါထိုင်တက်မာအဆာကတီၢ်လါ မုာ်ဆါဒိအကတီၢ်သ့ဝဲန့ၣ်လီၤ.	ပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တက်ကမ်းတံာ်	တံၢ်ဆီလီၤဟ်လီၤသးကွာ်ဂီၤတဖၣ် ဘာ်တက်မာလိကွာ်အီၤဒီးဟ်အီၤဒီးတက်ပနီၣ်တခါအသိး လါပတက်ကရားကရီတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တက်ထာဖိုင်တက်ဂုၢ်တက်ကျါတဖၣ်ဝဲၤ တက်ဟ်ဖးနီၤဖးအီၤဒီး တက်ဒုးအိုင်ထိုင် တက်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	လါအီကူး ၃၁, ၂၀၁၂
၄	သမံသမိးကွာ် တက်ကွာ်ထွဲမာကဆွဲကဆွဲအတက်ကရားကရီ အတက်သွင်လါဆီလီၤသးတက်ကွာ်.	FS HR အပုၤန့ၣ်တက် Tracy Agnew OHR အပုၤန့ၣ်တက်လါ တက်နီၤဖးကရီဒီးတက်နီၤလီၤတက် အဂီၢ် Jessica Moore ပုၤန့ၣ်တက်အခိုင်ခံ Carolyn Elfland	တက်ကတဲာ်ကတီၢ်ဒီးမာတက်သမံသမိးန့ၣ်လီၤ.	လါအီကူး ၃၁, ၂၀၁၂

#	တမ်းဖိတ်မာ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤတၢ်ပညိၣ်အမုၢ်န့ၢ်
		OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤတၢ်ဆုၤအပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် ပုၤန့ၣ်တၢ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် <b>Chris Chiron</b>		
၅	တၢ်ကွၢ်ထံသံက့ၤတၢ်ပၤဆုၤမၤကဆုၤကဆုၤအလၢလဲတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢကဆၢတဲၣ်ယုက့ၢ်ဝဲ မ့ၢ်တၢ်ဟ့ၣ်လၢလဲအတၢ်လီၤဆီလၢ တၢ်တူၢ်လိာ်အိၣ်တသ့တဘၣ်အိၣ်ခါန့ၣ်လီၤ.	OHR အပုၤန့ၣ်တၢ်လၢတၢ်နီၤဖးကရူၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ် အဂီၢ် <b>Jessica Moore</b> EEO/ADA မူဒါခိၣ် <b>Ann Penn</b>	တၢ်ဆဲးတၢ်သံသမိးတၢ် အတၢ်မၤန့ၣ်လီၤ.	လၢအ့ၣ်ဖြၣ် ၃၀, ၂၀၁၂
၆	မၤတၢ်ယုသ့ၣ်ညါပုၤမူဒါတၢ်အတၢ်သ့ၣ်မံသးမုၢ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထံမၤကဆုၢ်တၢ်မၤတဖၣ်အကိၢ်အစီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ယုထံၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်/ တၢ်ခဲကွၢ်စီၤကွၢ်က့ၤတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်လၢ ကဆၢတဲၣ်ဒီးကွၢ်ကဆၢတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်အတီၢ် ပုၤန့ၣ်လီၤ.	FS ပုၤန့ၣ်တၢ်အခိၣ်	တၢ်သမံထံလၢ တၢ်မၤအီၤလၢ တယံာ်ဘၣ်န့ၣ်မ့ၢ်ဝဲလၢမၢ်ဂျး ၂၀၁၁ န့ၣ်လီၤ.	မၢ်ဂျး ၂၀၁၃
၇	ဒ်တၢ်ဟ့ၣ်ခွဲးအသိးဒီးမၤတၢ်ယုသ့ၣ်ညါကွၢ်တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဂဲၤလၢတၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ် PRM လၢ တၢ်မၤအုန့ၣ်မၤတံာ် မ့တမ့ၢ်တၢ်ဝဲထံနီၤဖးတၢ်လၢတဖိးသဲစး, လၢမ့ၢ်အဖိးမံလိာ်ကိလိာ်အသးဒီး PRM တၢ်ဟံၣ်ဖျါခူသ့ၣ် မ့တမ့ၢ် ဒီးသန့ထီၣ်အသးလၢတၢ်ဖိးတၢ်မၤတၢ်အိၣ်သးအဂၤအတၢ်ဂ့ၢ်ကိတဖၣ်လၢဘၣ်တၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်အိၣ်ဆူ ပအိၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.	တၢ်ကွၢ်ထံမၤကဆုၢ်တၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် <b>Lea Holt</b> FS HR ပုၤန့ၣ်တၢ် <b>Tracy Agnew</b> OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤတၢ်ဆုၤတၢ်ရဲလိာ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် <b>Chris Chiron</b> EEO/ADA မူဒါခိၣ် <b>Ann Penn</b>	မၤတၢ်သမံသမိးအဖၢမုၢ်	တၢ်ဆဲးမၤအီၤထီၣ်တီ
၈	ကွၢ်ကဆၢက့ၤန့ၣ်ပုၤတၢ်ကွၢ်ထံတၢ်မၤကဆုၢ်အတၢ်မၤတဖၣ် အတၢ်သိၣ်တၢ်သီဒီးဖိလဲစံၣ်တဖၣ်လၢ ကမၤလီၤတၢ်လၢ ကလီၤကိလိာ်သးဒီးဖျါစိမိၤအဖိလဲစံၣ်တဖၣ် ဒီးတၢ်မၤအကျဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR <b>Doni Posey</b> ပုၤကွၢ်ထံမၤကဆုၢ်တၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် <b>Lea Holt</b> OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤတၢ်ဆုၤတၢ်ရဲလိာ် အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် <b>Chris Chiron</b>	ဖိလဲစံၣ်ကျဲသန့ဒီးတၢ်မၤအကျဲအကျဲတဖၣ်တၢ်ကွၢ်ကဆၢက့ၤန့ၣ်လီၤ.	လၢယုၤ ၃၀, ၂၀၁၂

**တၢ်ကိးတၢ်မၤဒီးတၢ်ဒီးငါပုၤမၤတၢ်ဖိ**

#	တၢ်ဖိးတၢ်မၤ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤ တၢ်ပညိၣ် အမုၢ်နံၤ
၁	တၢ်ကွၢ်ကဒါကွၢ်တၢ်ကိးပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ဒီးငါတၢ်အကျိၤအကျဲတဖၣ်, လၢအပၣ်ယုၣ်ဒီးတၢ်လိၣ်လၢတၢ်မၤအဂီၢ်ဒီးတၢ်သံကွၢ်ဖိးဆၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ, လၢပုၤမၤတၢ်ဖိလၢ အကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်တဖၣ်လၢ ကမၤလီၤတၢ်တၢ်ကိး ပုၤကညိတဖၣ်လၢ အဖိးမံလိၣ်သးဒီးပၣ်စိမိၤအဖိလစံၣ်ဒီးပုၤနီၢ်တဂၤလၢ တၢ်ဒီးလဲအိၣ်တဖၣ်လၢပုၤဒီးပတၢ်ဆဲးကျၢဆဲးကျိၤဒီးတၢ်မၤတၢ်ဖိးတၢ်မၤအတၢ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	OHR ပုၤန့ၣ်တၢ် အိၣ်အဟ့ၣ်တၢ်ဖိးတၢ်မၤဒီး တၢ် ပၣ်လီၤ ပုၤမၤတၢ်ဖိ Noreen Montgomery, FS HR Trish Batchelor OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢတၢ်ရဲလိၣ် အပုၤဟ့ၣ် ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်မၤအိၣ်ထီၣ် တၢ်အကျိၤအကျဲလၢ တၢ်ဆီလီၤပၣ်လီၤအိၣ်တဖၣ်လၢ တၢ်ကိးလဲပုၤမၤတၢ်ဖိတၢ်ဖိတၢ်လီၤဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိထီၣ်ဘိတဖၣ်လၢ အပၣ်ယုၣ်ဒီး HR အတၢ်ပၣ်ယုၣ်မၤသကိးတၢ်, လၢဘၣ်တၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်ဒီးတၢ်မၤလိၣ်ထီၣ်ဖးထီၣ်အိၣ်လီၤ. ပုၤမၤကဆိတၢ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲတဖၣ်လၢအပၣ်ယုၣ်မၤသကိးတၢ်လၢ တၢ်ဒီးလဲတၢ်တဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အိၣ်လၢ တၢ်မၤလိၣ်တဖၣ်ဝံၤလဲန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွၢ်ကဒါကွၢ်တၢ်ကိးတၢ်မၤဒီးတၢ်သံကွၢ်တဖၣ်လၢ တၢ်မၤကဆိတၢ် အတၢ်မၤလၢ အပတီၢ်ကိးခါအပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤကျဲတဖၣ် တၢ်ကဆၢတၢ် တၢ်ကစူးကါအိၣ်ဒီးကွၢ်ထွဲကဒါကွၢ်အိၣ်တဖၣ်တၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	လၢပုၤ

**တၢ်ကွၢ်ထွဲပၤဆၢတၢ်ဖိးတၢ်မၤ**

#	တၢ်ဖိးတၢ်မၤ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤ တၢ်ပညိၣ် အမုၢ်နံၤ
၁	မၤပုၤန့ၣ်တၢ်ပၤဆၢတၢ်ဖိးတၢ်မၤအကျိၤအကျဲတဖၣ်လၢ ကပျဲ ပုၤမၤတၢ်ဖိ တဖၣ်လၢ ကဟ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ခိဆၢတဖၣ်လၢတၢ်ကဘီၣ်ဘၣ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်အိၣ် သုခိဖျိ တၢ်မၤအိၣ်တဖၣ်ဒီးပုၤပၤဆၢတၢ်ဖိတဖၣ်ဒီးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျိၤလၢ တၢ်မၤဆိအိၣ်အသးန့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢကွၢ်ထွဲ တၢ်ရဲလိၣ် အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်မၤတၢ်ပၤထံနီၤဖးကွၢ်တၢ်န့ၣ်လီၤ.	အ့ၣ်ဖြး ၃၀, ၂၀၁၂
၂	ကွၢ်ကဒါကွၢ်ဒီးဘီၣ်ဘၣ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်ကွၢ် တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ် အလီၢ်အ	FS HR Trish Batchelor	ပုၤမၤကဆိတၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်အတၢ်န့ၣ်ကျဲအလီၢ်	လါမၢ်ရူး ၃၁, ၂၀၁၂

	လၢတဖၣ် အမူဒါတ်ဟ်ဖျါန့ၣ်တက့ၢ်.	<p><b>OHR</b> အပူၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရူၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ်အဂီၢ် <b>Jessica Moore</b></p> <p><b>OHR</b> ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၢ်ကွၢ်ထွဲ တၢ်ရူၤလိာ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် <b>Chris Chiron</b></p>	အလၢအတၢ်ဟ်ဖျါတဖၣ် ဘၣ်တၢ်ကွဲးကဒါက့ၢ်အီၤဒီးတၢ်မၤလိာ်ထီၣ်ဖးထီၣ်အီၤဝံၤလဲၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤ, ပုၤကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်, ကရၢခိၣ်ဒီးဟီၣ်ကဝီၤမဲန့ၣ်က့ၢ် အလီၢ်အလၢ တဖၣ် တၢ်ကွဲးကဒါက့ၢ်အီၤဒီးဟ်ဂၢၢ်ဟ်ကျၢၤအီၤလဲၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အတၢ်မၤတဖၣ် ဘၣ်တၢ်ကွဲး ကဒါက့ၢ်	
၃	လၢတၢ်ကဒုးန့ၣ်တၢ်ခံကွၢ်စီၤတၢ်သ့ဟ်မူဒါတဖၣ် မၤလီၤတၢ်ဝဲလၢ “ကရူၢ်အတၢ်မၤသကိးတၢ်တဖၣ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဖဲတၢ်မၤစဲၣ်နီၤ” အတၢ်မၤခိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢ တၢ်စူးကါယုာ်အီၤလၢတၢ်ကွၢ်မၤကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲၤတဖၣ် အပူၤ, ဒီး“တၢ်မၤအခိၣ်”တဖၣ်အတၢ်သိၣ်တၢ်သိတၢ်မၤကျဲၤခိၣ်သ့ၣ်မ့ၢ်ဝဲ တၢ်ကဘၣ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်ဟ်ဖိၣ်ယုာ် တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်မၤမူဒါခိၣ် အတၢ်မၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤန့ၣ်လီၤ.	<p><b>FS HR Doni Posey</b></p> <p><b>OHR</b> ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၢ်ကွၢ်ထွဲ တၢ်ရူၤလိာ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် <b>Chris Chiron</b></p>	တၢ်ကမၤလိာ်ထီၣ်ဖးထီၣ်တၢ်ဆိတလဲတဖၣ်ဖဲ လၢယူၤလဲၣ် ၂၀၁၂ အတၢ်မၤအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအပူၤန့ၣ်လီၤ.	လၢယူၤ ၃၀, ၂၀၁၂

**တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိာ်ဒီးတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျၢတဖၣ်**

#	တၢ်ဖဲတၢ်မၤ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤတၢ်ပညိၣ်အမုၢ်နီၤ
၁	ဒုးအိၣ်ထီၣ် တၢ်မၤမူဒါခိၣ်အတၢ်ခိၣ်ထီၣ်လဲၤထီၣ်တၢ်အတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲၤလၢတၢ်မၤန့ၣ်တၢ်လၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အဂီၢ်တဖၣ်/တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤမူဒါခိၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	<p><b>FS HR</b> ပုၤဟ့ၣ်တၢ်မၤလိ <b>Ray Doyle</b></p> <p><b>OHR</b> အပူၤန့ၣ်တၢ်အခိၣ်လၢတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျၢဒီးတၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်တၢ်သ့တၢ်ဘၣ် <b>Kathy Bryant</b></p> <p><b>OHR</b> ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၢ်ကွၢ်ထွဲ တၢ်ရူၤလိာ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် <b>Chris Chiron</b></p>	ပုၤမၤကဆိတၢ်အဟီၣ်ကဝီၤမဲန့ၣ်က့ၢ်တဖၣ်ဒီးပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤတဖၣ် မၤပုၤ “ခဲရိၣ်လဲန့ၣ် တၢ်ပၤတၢ်ပြးအတၢ်သ့ၣ်ထီၣ် ဂံၢ်ထံးတဖၣ်” အတၢ်မၤလိဒီးဘၣ်တၢ်ဆဲးလီၤအမံၤလၢ တၢ်မၤခိၣ်ထီၣ်လဲၤထီၣ် တၢ်မၤ လၢ ၂၀၁၂ နံၣ်ဒိတနံၣ်ညါအပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤဟ်န့ၣ်တလ့ၢ်တဘျီအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတုၤလၢ (Fall) ၂၀၁၂ လီၤ.	နီၣ်ဝုဘၢၣ် ၃၀, ၂၀၁၂

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိဉ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိဉ်သးလားကတိဉ်ခဲအံ	တမ်းမာလားပု၊ တမ်းပညိဉ် အမုဉ်နံ
၂	<p>တမ်းလိဉ်ဘဉ်တမ်းဟ့ဉ်တမ်းသိဉ်လိသိထီဉ်ကဒါကတမ်းမာလိဆူ တမ်းကွဉ်ထွဲ မာကဆူကဆိအပုမာတမ်းဖိဒီးတမ်းပတမ်းဆုကရူမိတဖဉ် (မုဉ်လိဉ်ယုဉ်ဒီး ပုကချီးထံတံ) လားတမ်းဟ့ဉ်ပလိအဆာကတိဉ်လား အသုတမာတံတံတံ မာအနုတမ်းဒီးတံပဉ်ဖးနိဖးတံအဆာလား အပဉ်ယုဉ်ဒီးတံဂုဉ်တံကျိလား အဘဉ်ထွဲဒီးပုဉ်စိမိအကျဲသနုဖိလစံဉ် လားအဘဉ်ထွဲတဖဉ်န့ဉ်လိဉ်။</p> <p>(ဖိလစံဉ်လားအကြိတံမာအနုပယုဉ်ဒီးတံပဉ်ထံနိဖးတံအဆာ, SPA တံဆိဉ်ထီဉ်တံဂုဉ်ဖိလစံဉ်, တံအိဉ်ယားဂံထံလားကွိကရားပု, တံ ကဆိဉ်ထီဉ်တံသးတမုဉ်အဂုဉ်, တံဂုဉ်အုဉ်, တံကြိအတံဟ့ဉ်ကဉ်ကတံ တံတဖဉ်န့ဉ်လိဉ်။</p>	<p><b>FS HR</b> တံဟ့ဉ်တံသိဉ်လိမူဒါနိဉ် <b>Ray Doyle</b>  <b>EEO/ADA</b> ဝဲဒါး <b>Camille Brooks</b>  <b>OHR</b> ပုမာတမ်းဖိဒီးတံပတမ်းဆုကွဉ်ထွဲ တံဂုဉ်အပု ဟ့ဉ်ကူဉ်တံ <b>Chris Chiron</b></p>	<p>တံတိဉ်ကျဲလားထီဉ်လဲထီ</p>	<p>လားအုဉ် ၃၀, ၂၀၁၂</p>
၃	<p>တံကဟ့ဉ်လိဉ်ဒီးတံလိဉ်ဘဉ်တံသိဉ်လိအဲကလံးကျိဉ်ဒ်ကျိဉ်ခံ ကျိဉ် တံကျိဉ် (ESL) အတံရဲဉ်တံကျဲလား ပုမာတမ်းဖိလား တဲအဲကလံးကျိဉ် တံဘဉ်တဖဉ်, ဒ်အလိဉ်အိဉ်ဝဲအသိးန့ဉ်လိဉ်။</p>	<p>တံကွဉ်ထွဲမာကဆိတံအပုန့ဉ်တံ <b>Lea Holt</b>  <b>FS HR</b> တံဟ့ဉ်တံသိဉ်လိမူဒါနိဉ် <b>Ray Doyle</b>  <b>OHR</b> ပုမာတမ်းဖိဒီးတံပတမ်းဆုကွဉ်ထွဲ တံဂုဉ်အပု ဟ့ဉ်ကူဉ်တံ <b>Chris Chiron</b></p>	<p>တံမာတံယုဉ်ညါဘဉ်ယး ကျိဉ်အတံသုတံဘဉ်တဖဉ် ဆဲးမာအသးန့ဉ်လိဉ်။ ဒီးသနုထီဉ်အသးလား တံသမံသမိးအဖိဉ်, တံကစးထီဉ် <b>ESOL</b> အတံမာလိ ၁၂ န့ လားပုမာတံဖိ ၅၂ ဂါ အဂီကစးထီဉ်ဝဲဝဲ လားယုဉ် ၁၈, ၂၀၁၂ န့ဉ်လိဉ်။ တံသိဉ်လိခံဘျိတံဘျိအဂီ ကစးထီဉ်ဝဲဝဲ လားအုဉ် ၂၀၁၂ န့ဉ်လိဉ်။</p>	<p>လားယုဉ် ၃၀, ၂၀၁၂</p>
၄	<p>ဒုးအိဉ်ထီဉ်တံသုဉ်ထီဉ်တံကရားကရိအသးအတံမာကျဲတဖဉ်လား က ယုဉ်လိဉ်ဘျိဘဉ် တံဆဲးတံလားအတံဂုဉ်လားအအိဉ်လားဝဲကျိအပု, လားအပဉ်ယုဉ်ဒီး-</p> <p>တံမာဒိဉ်ထီဉ်လဲထီဉ် ကရားအတံဘဉ်သးအကျဲခိဉ်သုဉ်လား တံထားယုဉ်ဒီးတံဘျိဘဉ်မာဂုဉ်ထီဉ် တံဆဲးတံလားအတံဂုဉ်တဖဉ်ဒီးမာဂုဉ်ထီဉ် တံပတမ်းဆု/ပုမာတမ်းဖိအတံဂုဉ်ကိတဖဉ်န့ဉ်လိဉ်။</p> <p>တံပညိဉ်ဒုးအိဉ်ထီဉ် ပုဟ့ဉ်ပုမာတမ်းဖိတံသိဉ်လိလား တံက နံပံဖိလစံဉ်ဒီးတံသုတံဘဉ်လားတံဒုးအိဉ်ထီဉ် နံကစး/တံ သုဉ်ထီဉ်တံကရားကရိအကံအစိတဖဉ်ဒီးတံကဆဲးဟ့ဉ်အိဉ် တံမာလိ ထီဘိတံယုဉ်ယီ, လားမာအုဉ်ထီဉ်တံသုဉ်ညါ နံပံဒီးကမာဂုဉ်ထီဉ်ဝဲ တံဆဲးကျိးဆဲးကျဲအတံသုတံဘဉ် တဖဉ်န့ဉ်လိဉ်။</p> <p>ယုထီဉ်သမံသမိးတံမာကရားလား တံလိဉ်ဘဉ်အိဉ်လား ဟီဉ်က ဝဲလိဉ်အိဉ်တဖဉ်လား ကမာနုအိဉ်ထီဉ်တံမာလိ အဂီန့ဉ်လိဉ်။</p>	<p>ပုမာတံကမံးတံက ဒုးအိဉ်ထီဉ် တံဟ့ဉ်ကူဉ် တဖဉ်လားကစးထီဉ်မာ ၄ (က) ဒီး ၄ (ခ) အဂီလိဉ်။</p> <p>လား ၄ (ဂ) အဂီ,</p> <p><b>FS HR</b> အပုန့ဉ်တံ <b>Tracy Agnew</b>  တံကွဉ်ထွဲမာကဆိတံအပုန့ဉ်တံ <b>Lea Holt</b></p>	<p>တံတိဉ်ကျဲအိဉ်ထီဉ်ထံးအကျဲတခါလား ဘဉ်တံမာ ဒိဉ်ထီဉ်လဲထီဉ် တံဟ့ဉ်ကူဉ်ကမံးတံန့ဉ်မုဉ်ဝဲ တံပဉ်ယုဉ်လား တံယုဉ်ပုမာလားကတဲ ပုမာကဆိဒီး ကွဉ်ထွဲတံအတံမာမူဒါနိဉ်န့ဉ်လိဉ်။ တံတိဉ်ကျဲအဂါ တဖဉ်ကစးထီဉ်အသးလား လားမာဂုဉ်န့ဉ်လိဉ်။</p>	<p>လားယုဉ် ၃၀, ၂၀၁၂</p>

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိဉ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိဉ်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းမာလားပုတမ်းပညိဉ်အမုာ်နံ
၅	ကွဲးကျိဉ်ထံလံာ်တီလံာ်မိ/ဖိလစံဉ်လား အရဒိဉ်တဖဉ်ဆူ ကျိဉ်သားကျိဉ်လားညီနံပုမာတမ်းဖိလားအမာတံဖဲ တံကွဲးထွဲကဆိတံမာအိဉ်အဲဝဲ (စပုဉ်ကျိဉ်, ပယီဒီးကညီကျိဉ်တဖဉ်)နံဉ်တကွဲး.	OHR အပုမာတံဖိ FS HR အပုနံဉ်တံ Tracy Agnew	PRM အတံပာ်ဖျါဒီးဖိလစံဉ်တဖဉ် လားအဘဉ်သးဒီး တံမာတရီတပါမာတံတံတံဒီးတံပဲဉ်ထံနီပးးတဖဉ်ဘဉ်တံကွဲးကျိဉ်ထံအိဉ်ဒီးနီလီလားကိးဒီး တံကွဲးကျိဉ်ထံနံ အတံပာ်ဖျါထီဉ်တံသးတမံဖိလစံဉ်ဒီးတံမာဆါပယွဲလား တံမာလီဖိလစံဉ် တဖဉ်အမာမုာ်နံဉ်လီလား. ပုမာကဆိကွဲးထွဲတံအပုမာတံဖိတဖဉ်နံဉ်လီလား. လံာ်တီလံာ်မိဖိလစံဉ်အဂါ တဖဉ်တံကွဲးကဒါကွဲးအီလား ကကွဲးကျိဉ်ထံ အီ ဒ်အလိဉ်ဘဉ်အသိးအဂီ နံဉ်လီလား.	တံဆဲးမာတံ
၆	မာပုဒီးနီလီ SPA ပုမာတံဖိအလံာ်နံဉ်ကျဲ, ယုဒီးကျိဉ်သားကျိဉ်လား တံကွဲးကျိဉ်ထံအီလားအမုာ် ပုမာတံဖိလား အအိဉ်လား တံကွဲးထွဲမာကဆိတံမာတဖဉ် (စပုဉ်, ပယီ, ဒီးကညီကျိဉ်)တဖဉ်နံဉ်လီလား.	OHR အပုနံဉ်တံအိဉ်လားတံဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီး တံမာဂုထီဉ်တံသ့တံဘဉ် Kathy Bryant FS HR အပုနံဉ်တံ Tracy Agnew	လံာ်နံဉ်ကျဲတဖဉ်ဘဉ်တံမာဝဲကွဲးအီလား OHR	လားအုဖျဉ် ၃၀, ၂၀၁၁
၇	ဟ့ဉ်ပုမာတံကျိဉ်ထံတံဖိလားတံမာတံအိဉ်ဖိဉ်တဖဉ်ဖဲအလိဉ်ဘဉ်အခါနံဉ်တကွဲး.	ပုမာဆုာ်တံကမံးတံကဟ့ဉ်ကူဉ်အါထီဉ်တံဟ့ဉ်ကူဉ်တမံမဲ	ဖဲတံထံဉ်လားအလိဉ်ဘဉ်အခါ တံကအိဉ်ဒီး ပုမာကွဲးကျိဉ်ထံတံတဖဉ်နံဉ်လီလား.	တံဆဲးမာအီ

**တံပုဖျဲး**

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိဉ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိဉ်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းမာလားပုတမ်းပညိဉ်အမုာ်နံ
၁	ဆိကမိဉ်လားတံကမာတံအာဉ်လီဒီး UNC Safewalk မုတမုာ် တံကရားကရီလားအလီကလိဉ်သးလား ကဒုးအိဉ်ထီဉ်ဒီးပုမာမိးတံတဖဉ်လား ကွဲးကျိဉ်ထံအိဉ်လားအတံပာ်ဖျါတံကျဲတဖဉ်အဘဉ်စားလား ပုမာတံဖိလား တံမာအဆားကတီးသားကတီးတံကတီးအဂီ (တံမာနံအီတံမာဖဲ မုာ်နံဉ်ဒိဉ်-မုာ်လွဲာ်နံဉ် စးထီဉ်လား ဟါမိ ၁၁:၀၀ နံဉ်ရံဉ်တုလားဂါမိ ၃ နံဉ်ရံဉ်)	တံကွဲးထွဲမာကဆိတံအပုနံဉ်တံ Lea Holt OHR ပုမာတံဖိဒီးတံပုဆုာ်ကွဲးထွဲတံရုလီဉ် အပုဟ့ဉ်ကူဉ်တံ Chris Chiron		မံရး ၃၁, ၂၀၁၂
၂	ယုသ့ဉ်ညါလားတံကမာသကိးတံဒီး UNC Public Safety လား ကမာလီတံအါထီဉ်လား တံကဟးမိးတံဖဲ တံလီလားတံဘဉ်ယိဉ်	တံကွဲးထွဲမာကဆိတံအပုနံဉ်တံ Lea Holt	ပုမာကွဲးထွဲပုနံဉ်တံ ဆဲးကျါဝဲ Public Safety လားကယုသ့ဉ်ညါ တံကဲထီဉ်သးသ့ဉ်တဖဉ်နံဉ်လီလား.	မံရး ၃၁, ၂၀၁၂

	အိမ်အိမ်အိမ်/မူတမူ ဖဲတဲဆဲကတိတ်တိတ်တိတ်တိတ်တိတ်			
၃	မာလီတိတ်လာပုကွဲမာကဆိတ်အပုမာတိတ်ဖိတဖိအိတ်ဒီးတိတ်တိတ် ကျိလဲ ကဆဲးကျဲ <b>ComPsych</b> , ဖဲအလိတ်ဘဲအခါနဲတကွဲ.	<b>FS HR La-Kristyn McLean</b>	<b>EAP</b> အတိတ်တိတ်ကျိအလိတ်ကုတဖိ တိတ်ကွဲ ကျိတ်ထံတဲအု စပုတ်, ပယီ, ဒီးပုကညိဒီး ရဲလီ အီလဲ ပုမာတိတ်ဖိအဂဲတဖိအကျိနဲလီ. <b>EAP</b> အတိတ်တိတ်ကျိနဲ ဘဲတိတ်ဆိတ်လဲအီအု <b>ComPsych</b> ဖဲလိဖုတ်တြျဲအါရံ ၁ သိနဲလီ. တိတ်ကွဲကျိတ်ထံ လာပုကွဲကဒါကွဲတဖိနဲ ဘဲတိတ်ဟုတ်ရဲလီဒီး တိတ်တိတ်ကျိတဖိလဲ ကဆဲးကျိးတိတ်အဂီ အသိတဖိဝဲလဲနဲလီ. .	လာပု